
         
 

Anketa k výsadbě stromů v ulici Pod Vrcholem – výsledky 

Anketa se uskutečnila 18. 9. – 24. 9. 2023 skrze platformu Munipolis. Propagováno skrze 
kanály P3 a výlepem v ulici.  

 

- Zúčastnilo se 135 respondentů, přičemž 75 z nich (56 %) bylo z oblasti.  

 

 

 

 

- 98 % respondentů bylo pro výsadbu, 3 respondenti (2 %) proti.  

 



         
 

Komentáře:  

1. podpůrné (24) 

1. Podporuji masivní výsadbu stromů (s jejich následnou péčí) i na úkor parkovacích stání nebo i v případě, že 
by bylo potřeba přemístit inženýrské sítě. Není na co čekat, v létě se v ulicích se nedá existovat. 
2. Myslím, že na tom není nic k hlasování. Kdo by s tím nesouhlasil? 
3. Určíte by tyto stromy slušely i dalším ulicím v okolí. 
4. Prosím obecně vracejme ulice a parter lidem. Stromořadí je to minimum. Díky za snahu a energii, co tomu 
dáváte. 
5. Prosím!! 
6. Chodím do této části často P3 na procházky a další stromy by byly skvělé! 
7. Mockrát děkujeme! 
8. Vzhledem k značné šířce trávníkových pásů v této ulici se zde výsadba vzrostlých stromů přímo nabízí. 
9. Přivítala bych další stromořadí v jakékoli ulici na Praze 3. 
10. Souhlasím a vítám výsadbu stromů. Odpověď na otázku 1 a 2 byla však nefunkční 
12. Kdekolvek je mozne nasadit stromy, je potrebne to udelat. Uz vcera bolo pozde. 
13. Stromy jsou super! 

                14. Výsadba stromů je dle mého názoru důležitá a užitečná. Ochlazují okolí, vytváří stín a kupříkladu právě 
sakury dodají ulici, v období, kdy kvetou, úžasnou atmosféru. 

                15. Bydlím 8 let na Žižkově (Tachovské náměstí) a jednoznačně přivítám jakoukoli výsadbu stromů v naší 
městské části. 
16. Více stromů v ulicích Žižkova. Pomůže to v mnohém. I v obyčejné radosti, když stromy kvitnou. :) 
17. Těším se, bude to hezký. 
18. Každý strom navíc vítáme!! 
19. Čím více ulic s výsadbou, tím lépe. 
22. Nabídku velmi vítám. 

                23. Dobrý den, Jelikož jsem se na Žižkově narodila tak bych uvítala více takto krásně upravených ulic. Na jaře to 
člověka vždy nadchne. Děkuji. 

                24. Ulicí Pod Vrcholem často procházíme… z Vysočan dřevěnými schody přes park Pražačka na Žižkov. Je to pro 
nás taková vstupní “brána na Žižkov” a určíte by si taková hezká ulice zasloužila i hezké stromořadí. 
 

2. podněty (8) – zalévání, zavlažovací vaky, místa k výsadbě, zachování parkovacích míst, 
návrh jiného druhu 

 
1. Všechny stromy na Žižkově a okolí Jarova by měli mít zavlažovací vaky. 
2. Výsadbu stromu by si zasloužila i ulice Jeseniova od Vozovny Žižkov směrem na Biskupcovu. V létě se tam 
nedá skoro projit v té výhni.  
3. Zasaďte nám nějakou, prosím, i u nás dole v ulici K Vrcholu <3  
4. Prosím, pokud je zasadíte, tak je také zalévejte, dokud to nezvládnou samy. Díky moc. 
5. Prosím o zachování parkovacích míst v plném rozsahu. 
6. Raději bych Platany. 
7. Prosím o výsadbu stromů v ulici Jeseniova v úseku Jana Želivského – Na Vápence. Pekelná výheň v kombinaci 
se čpícími psími výkaly je v létě skutečný hnus.  
8. Jiný strom, než je sakura, tu jste nám místo původních třešní dali do Hraniční, hezké, ale kvetly 10 -14 dní, 
raději něco, z čeho bude i užitek bud pro lidi nebo ptáky, klidně mix, dekuji. 

 
3. jiné (4) 
 
1. Pouze pokud nebudou parkovací místa.  
2. Ne  
3. Ve vyznačeném území sice nebydlím, ale bydlím hned v jedné z vedlejších ulic a ulicí procházím/probíhám 
cca 2x týdně. 
4. Chodíme v teto oblasti s dětmi na procházky a do DDM Ulita nedaleko. 



         
 

 
 

Zpracoval Karel Světlík - 6. 10. 2023 


